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Η «καυτή πατάτα» στα χέρια του Γ. Καρούσου

Ο κυκλικός
κόμβος
παραμένει
από τη μία
στο τραπέζι,
αλλά οι

αρμόδιοι
θα κληθούν
να εξετάσουν
-για ακόμα
μια φορά- και

άλλες λύσεις

ΓΡΑΦΕΙ: ΓΙΑΝΝΗΣ ΠΑΖΟΥΡΟΣ	

Με 
τον υπουργό Επικοινωνιών

Μεταφορών και'Εργων να
αναλαμβάνει δράση,
συνεχίζεται η προσπάθεια για

εξεύρεση λύσης, σχετικά με τον
σχεδιασμό για τη διασταύρωση Αγίας
Φυλάξεως και Μακαρίου Γ' στη
Λεμεσό. Οι μεγάλες αντιδράσεις από
πολίτες, καθώς επίσης και η
αντίδραση της Σχολικής Εφορείας και
του ETEK, ανάγκασαν την κυβέρνηση
να ξαναδεί το θέμα, με στόχο να
υπάρξει καλύτερη συνεννόηση και αν
είναι δυνατόν και συναίνεση μεταξύ
των εμπλεκομένων.

θα καλέσει σύσκεψη
Για την ώρα, δεν έχει ληφθεί
οποιαδήποτε οριστική απόφαση και
όλα είναι στο τραπέζι, ενώ
καθοριστικό ρόλο αναμένεται να
παίξει συνάντηση που προγραμματίζει
να καλέσει εντός των επόμενων 10-
15 ημέρων ο υπουργός
Επικοινωνιών, Μεταφορών και
Έργων Γιάννης Καρούσος, με στόχο
να βρεθεί η χρυσή τομή. 0 κυκλικός
κόμβος παραμένει από τη μία στο
τραπέζι, αλλά οι αρμόδιοι θα
κληθούν να εξετάσουν -για ακόμα
μια φορά- και άλλες λύσεις.
Σημειώνεται πως ο κ. Καρούσος
έδωσε οδηγίες σε λειτουργούς έτσι
ώστε να μην προβαίνουν σε
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δηλώσεις, μέχρις ότου γίνει η
αναμενόμενη σύσκεψη.
Η συζήτηση για το εν λόγω σημείο
πάει αρκετά χρόνια πίσω και
επανήλθε τους τελευταίους μήνες,
μετά τη νέα επικαιροποιημένη μελέτη
του Τμήματος Δημοσίων'Εργων και
της Πολεοδομίας, με την οποίαν
προκρινόταν η λύση του κυκλικού
κόμβου ως η καλύτερη δυνατή για
την εξυπηρέτηση της τροχαίας
κίνησης στην περιοχή. Η λύση όμως
αυτή προϋπέθετε την αποκοπή ενός
σημαντικού μέρους από τον
περιβάλλοντα χώρο του Λανιτείου
Σταδίου, στον οποίον υπάρχουν

αρκετά δέντρα καθώς και
παιδότοπος.
Το γεγονός αυτό έφερε την έντονη
αντίδραση της Σχολικής Εφορείας,
που είναι και ο διαχειριστής του
χώρου, καθώς επίσης και τη
διαφωνία του ETEK, που με σειρά
ανακοινώσεων και δηλώσεων τόνιζε
ότι ο κυκλικός κόμβος δεν είναι
συμβατός με το Σχέδιο Βιώσιμης
Αστικής Κινητικότητας (ΣΒΑΚ). Οι
αντιδράσεις ήταν τόσο έντονες που
έγινε ακόμα και εκδήλωση
διαμαρτυρίας, ενώ η κάθε μεριά
δηλώνει ότι κατέχει νομική
γνωμάτευση που τη δικαιώνει.

Μοιρασμένο το Δ.Σ.
Η απόφαση για τη δημιουργία ή όχι
του κυκλικού κόμβου χρειάζεται την
έγκριση του Δημοτικού Συμβουλίου
του Δήμου Λεμεσού, καθώς
πρόκειται για Πολεοδομικό Έργο. Το
Δημοτικό Συμβούλιο φαίνεται να
είναι διχασμένο, και σε ενδεχόμενη
ψηφοφορία δεν αποκλείεται η
απόφαση να κριθεί για 1-2 ψήφους.
Συγκεκριμένα, η δημοτική ομάδα του
ΔΗΣΥ (10 μέλη) φαίνεται να
προκρίνει τη δημιουργία του κόμβου,
αλλά με ορισμένους δημοτικούς
συμβούλους της να μην ακολουθούν
την κομματική γραμμή.
Από την άλλη, το ΑΚΕΛ (6 μέλη) δεν
έχει αποφασίσει ακόμα τελεσίδικα,
αλλά οι πληροφορίες μας κάνουν
λόγο για εισήγηση εναλλακτικής
πρότασης με λωρίδες διαφυγής.
ΔΗΚΟ και ΕΔΕΚ (4 και 2 μέλη) έχουν
ήδη ταχθεί αρνητικά με δημόσιες
ανακοινώσεις, ενώ τα μικρότερα
κόμματα δεν έχουν ακόμα καταλήξει,
πέραν των Οικολόγων που είναι
επίσης εναντίον, χωρίς όμως αυτό
να σημαίνει ότι ο δημοτικός
σύμβουλος του κόμματος θα
ακολουθήσει.
Ο δήμαρχος της πόλης πάντως δεν
αναμένεται να θέσει σύντομα το
θέμα στο Συμβούλιο, καθώς θα
περιμένει την ολοκλήρωση των
επαφών και των συσκέψεων, έτσι
ώστε να αποφευχθούν οι αχρείαστες
επιπλέον συγκρούσεις.
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